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ACTA JUNTA NOVEMBRE 2023 

Lloc de reunió Escola El Vapor 
Dia 17/11/2023 
Hora inici/fi 15.00h. – 16.30h. 

Assistents: 

Hi han assistit els següents membres de la Junta de l’AFA: 
 

Nom Càrrec 
Esther Carrera 
Bernat Borràs 
Merche Torres 
Marta Muntanyola 
Àlex Lillo 
Carles Pujol 
Núria Vallet 
 

Presidenta 
Secretari 
Vocalia de festes 
Vocalia AFA Activa 
Vocalia tecnològica 
Vocalia extraescolars 
Vocalia de comunicació 

ORDRE DEL DIA 
 

1- Aprovació acta anterior 
2- Assemblea General Ordinària. Data, hora i ordre del dia 
3- Temes diversos pendents 
4- Torn obert 
 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
  

1- Aprovació acta anterior. 
S’aprova acta anterior. 
 
2- Assembla General Ordinària. Data, hora i ordre del dia 
S’acorda que l’Assemblea General Ordinària es farà el dijous 14 de desembre de 2023 a les 19h a la 
biblioteca de l’escola El Vapor. 
Els punts de l’ordre del dia seran: 

• Aprovació de l’acta anterior 
• Balanç i pressupost 
• Activitats de les vocalies 
• Menjador 
• Recaptació activitats solidàries 
• Renovació de junta 
• Torn obert 

 
Respecte la renovació de junta s’enviarà per Dinantia la informació que es renoven càrrecs per tal que 
les persones sòcies que ho desitgin puguin presentar-se per formar part de la nova junta. Es considera 
que cal establir un temps límit de presentació de candidatures màxim fins el 30 de novembre. 
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3- Temes diversos pendents 
 

• Presentació de la Merche Torres com a nova vocal de comissió de festes, en substitució de la 
Bet Boleda. 

• Coneixement de l’AFA. La Merche Torres exposa que hi ha cert desconeixement de les 
informacions de l’AFA per part de les famílies, malgrat els esforços que s’estan realitzant 
d’assistència a les reunions d’inici de curs, etc. Es proposa consultar amb l’equip directiu de 
l’escola si és possible enviar de nou la sol·licitud per Dinantia de si es volen rebre les 
comunicacions de l’AFA (siguin les famílies sòcies o no), ja que actualment només es demana a 
les famílies quan comencen I3. Per a major difusió, es valora la opció que l’escola pugui enviar 
la convocatòria de l’Assemblea General Ordinària en lloc de l’AFA. 

• L’Àlex Lillo exposa que s’ha presentat com a representant de les famílies al consell escolar. En 
cas de sortir escollit deixaria les seves funcions a l’AFA. 

• Renovació carnets de l’AFA. S’està pendent de rebre la nova perforadora per tal d’actualitzar-
lo al curs 2023-2024. 

• Mobilitat. Actualment s’està pendent del pintat i ubicació dels diversos elements del projecte 
del fons Next Generation; ja s’ha fet el premarcat al terra. 

• Carnestoltes. Es valorarà participar a la Rua Infantil del diumenge al matí. Prèviament s’enviarà 
una enquesta per Dinantia per tal de saber si hi ha prou volum de gent que hi vulgui participar 
i també si es pot crear un equip dinamitzador. 

• Pintat línies dels patis. L’equip directiu va sol·licitar a l’AFA si seria possible avançar en el pintat 
de les línies dels patis de l’escola, tot i que és una tasca que l’ha de realitzar l’Ajuntament. La 
Marta Muntanyola i el Miquel Clapés estan fent una proposta per pintar jocs al terra als patis 
de ciment, ja que es considera que el repintat de l’existent l’ha de fer l’Ajuntament. Per 
pressionar per tal que l’administració realitzi els treballs es proposa fer una instància formal. 

• Xec Prodis. L’Àlex Lillo i la Goreti van fer el lliurament el passat dimecres 15 de novembre. 
• Visibilització sala de l’AFA. Està en procés la instal·lació de rètols al passeig Vint-i-dos de Juliol 

per tal que es vegi més l’existència de la sala de l’AFA. D’altra banda, es creu oportú la renovació 
de la pancarta de l’AFA per a les diverses activitats que es realitzin. 

• Blog/web AFA. Està pendent de renovació la web/ blog de l’AFA. 
• Plataforma aFFaC-Associacions Federades de Famílies d'Alumnes de Catalunya. S’està creant 

una plataforma unificada per tal que les AFA s’hi puguin integrar; l’AFA de l’escola el Vapor 
participarà a la prova pilot. 

• Llibres amb llicència. Resta pendent la decisió que l’AFA vengui els llibres amb llicència de 
l’escola (Innovamat i Little Bridge). 

 

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta amb el vistiplau de la 
presidenta. 

 
El secretari, Vistiplau (segell de l’AFA) La presidenta, 
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